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 Rabasovka 2/22 
 

 
 

 

                   Zápis do 1. tříd  2022                      
 

 

          

        Milí předškoláci, vážení rodiče                          

Nastal čas, kdy se z malých holčiček a kluků 

stanou opravdoví školáci. Chcete si vyzkoušet, 

jaké to je ve škole, jak se sedí ve školní lavici a 

na chvíli se stát školákem? Zajímá vás, co 

všechno v naší škole máme a chcete vidět, jak 

to u nás vypadá? Pokud je vaše odpověď ano, 

vezměte své rodiče a přijměte naše pozvání do 

naší školy.                                                                    
                                                                                      
        Jsme velmi rádi, že vás po delší době opět 

můžeme pozvat na zápis do 1.třídy. Letošní 

zápis se ponese v duchu hesla „Škola řemesel 

aneb bez práce nejsou koláče.“ Říká se, že číslo 

sedm je šťastné číslo, a proto jsme pro vás 

připravili rovnou sedm řemesel a povolání. Více 

prozrazovat nebudeme, ale věřte, že se s námi 

nudit nebudete a určitě si hravý zápis 

užijete.                                                                          

                                                                                     

         Těšíme se na vás v pátek 8. 4. od 14:00 do 

17:00 hod a v sobotu 9.4. od 9:00 do 12:00 

hodin.                                                                          

                                                                                      

         Objednat k zápisu se můžete na 

telefonním čísle 312 510 020.                                     
                                                                                                             

Pedagogové 3. ZŠ                                                                                        

                                                                                                            

                                                                                                                                                                       

 
 
 

 
 
Co v tomto čísle naleznete : 

• Zápis do 1. tříd  2022 

• LVVK 8. tříd 

• Čtenářský koutek 

• Družinový karneval 2022 

• Úvaha 

• Valentýn 2022 

• Den učitelů 

 

 

 

A co nás čeká v příštím 

čísle : 
• Pomoc Ukrajině 

• Recitační soutěž 

• Škola v přírodě 5. tříd 
 
 
 

Redakční rada : 
• Ing. Vladislav Korf 

• Mgr. Naďa Drudíková 

• Ing. Anna Vaníčková 

prijmeni@3zsslany.cz

mailto:prijmeni@3zsslany.cz
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 Lyžařský výchovně – vzdělávací kurz 8. tříd    
  

       Jelikož nám to minulý školní rok epidemiologická situace nedovolila, 

museli jsme lyžařský výcvikově-vzdělávací kurz žáků 7. ročníku odložit. Naštěstí 

vše dopadlo dobře, a my mohli v letošním školním roce uskutečnit náhradní 

termín. A tak jsme dne 16.2. 2022 odjeli lyžovat do Pece pod Sněžkou v počtu 

51 žáků 8. tříd do hotelu Energetik, který leží na svahu hned vedle jedné 

z největších sjezdovek v Peci – Hnědý vrch.   

        

        Někteří z žáků stáli na lyžích poprvé a čekal je nelehký úkol – naučit se 

alespoň základní oblouk v pluhu a sjet sjezdovku. Většina žáků to velmi dobře 

zvládla a řada z nich se zlepšila natolik, že si poslední den kurzu troufla i na 

závody ve slalomu. Ti, co už nějaké dovednosti na lyžích měli, se snažili zlepšit 

techniku jízdy a vyzkoušeli si například carvingový oblouk, otočky                  a 

další triky na lyžích. Kromě sjezdovek jsme si troufli i na běžky a vyjeli lanovkou 

na krkonošskou magistrálu, kde vede perfektní běžecká stopa. Výlet na 

běžkách je zpravidla završen odměnou v restauraci na Kolínské boudě. Ti, 

kteří se na magistrálu neodvážili, vyzkoušeli si běžky alespoň u hotelu. 

Z ohlasů, které máme od žáků, už nyní víme, že si někteří běžky velmi oblíbili.  
 

      Kromě výcviku na lyžích jsme zvládli také jednoduché společenské 

tance a na odborných přednáškách se i něco dověděli. Nyní už víme, jak se 

na sjezdovkách chovat, jak se pohybovat po horách nebo ovládáme 

základní lyžařskou terminologii.   
 

      Počasí nám přálo. Napadl čerstvý sníh a od středy nás dokonce při 

výcviku provázelo sluníčko. Pohledy na zasněžené vrcholky krkonošských 

kopců, hlavně na Sněžku byly nezapomenutelné.   

  

      Týden strašně rychle utekl a museli jsme zpátky domů. Věříme, že 

v našich vzpomínkách zážitky z hor vydrží po celý život.   
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Gabriela Cimrmanová 
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Čtenářský koutek 
 

         V přízemí naší školy máme nový čtenářský koutek, který je využíván o 

přestávkách k odpočinku a čtení oblíbené knihy. Koutek využíváme i 

v hodinách čtení a během čtenářského kroužku. Do knihovničky nám 

přibyly nové knihy podle přání našich dětí a učitelů.  

 

 
 

Pavla Alscherová  

  

 

Družinový karneval 2022   
  

         Tradiční únorový karneval letos proběhl trochu netradičně, neboť 

každé oddělení družiny mělo karneval zvlášť. Ale program už byl tradiční: 

tanec, zpěv, hry a soutěže. Děti se změnily na zvířátka, princezny, hrdiny … 

Odměnou nám byly radost, dobrá nálada, malé sladkosti a pěkný zážitek, 

na který budeme vzpomínat.   
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         Hana Lukešová  

 

Úvaha 

 
             Žáci 8.C trénují nový slohový útvar – úvahu. Zamýšlejí se nad 

věcmi, které ovlivňují náš život. Zatím jim to moc nejde, přesto jsem 

objevila zajímavé práce.  
 

  

Můj život dříve a nyní  
 

Pokud srovnám svůj život dříve a nyní, dojde mi, že se s věcmi umím 

vypořádat mnohem lépe, než tomu bylo dříve. Pochopila jsem k čemu 

slouží spousta věcí a už nemám tolik otázek.   
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Čím více dospívám, tím více si uvědomuji, jak je náročné nechápat 

spoustu věcí. Dříve jsem si neuměla představit spousty věcí, které dnes 

beru za samozřejmost. Jako menší jsem byla neustále z něčeho ve stresu, 

a to určitě nebylo zdravé. Teď už chápu, že z některých věcí si člověk 

hlavu lámat nemusí.   

Jako malá jsem byla mnohem více pořádná. Vždy jsem měla vše na 

100% připravené, ale teď už to vše flákám.  

 Ani zdraví už není to, co bývalo. Sice mi není nejvíc, ale občas už mě 

něco zabolí.   

Jako malá jsem měla mnohem méně starostí, ale s postupem věku 

stále přibývají nové a nové trable.   

Dříve jsem se nebavila s moc lidmi, asi jsem se jich bála. Teď jsem 

toho zastání, že čím více lidí je okolo mě, tím lepší je atmosféra.   

Ohlédnutí za mým mladším já není nikdy moc příjemné, ale zároveň 

mám i krásné vzpomínky, kterých bych se nechtěla vzdát.   
 

Aneta Hunalová 
 

  

Když pozoruji malé děti  
 

Když vidím malé děti, přemýšlím zda jsou hodné nebo jsou zlé.   

Dnešní malé děti jsou drzé, a nevychované. Kolikrát, když jdu po 

chodbě, malý kluk/holka na mě začnou něco drze říkat a já se držím, 

abych jim něco neřekla a nebyla zlá. Protože vím, že kdybych na ně 

začala křičet, tak by se rozbrečeli a já bych pak z toho měla akorát 

problémy. Ale občas se najdou hodně, milé děti, které se chovají  hezky a 

mají ke starším úctu.   

Třeba já si pamatuji, že v jejich věku jsem měla vekou úctu i ke 

třeťákům, natož k deváťákům.   

Tenkrát asi byla jiná doba, ale ty děti by si občas zasloužily dostat pár 

facek, ale s tím já nic bohužel neudělám. Jediné, co mohu udělat, je bránit 

jiné děti, když se k nim někdo chová ošklivě.   

Věřím, že je tu spousta hodných dětí, ale to já bohužel moc 

nepotkávám.   

         Doufám že se to změní, protože tohle chování se mi opravdu nelíbí.    

Znám ale spoustu malých dětí, které jsou slušně vychované a vím, že 

jsou hodné. Tyhle děti mám opravdu ráda, ale ty malé nevychované ne.    
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Pokud srovnávám život dříve a nyní…  

 
Karolína Štechmüllerová  

 

  

Život dříve a dnes  

Pokud srovnávám svůj život dříve a teď, uvědomuji si, co všechno 

jsem zažila a dokázala. Můj život je krásný, ale vůbec nebyl jednoduchý. 

V minulosti se toho stalo tolik…  

Rozhodně toho složitého a nehezkého nebylo málo. V cestě mi stálo 

tolik překážek. Většinou to nebyla procházka růžovým sadem. Ale já to 

nevzdala, šla dál a statečně to překonávám.   

Nebylo to vždy jednoduché. Na druhou stranu, kdo to má v životě 

jednoduché? Každý má svoje problémy – svoje překážky. A před každou 

tou překážkou máme na výběr. Buď to vzdát, utéct od problémů, ale 

nikam se neposunout, nebo sebrat síly a jít bojovat. Dřív jsem si tohle 

neuvědomovala. Nechápala jsem, že v životě se prostě musím posouvat, 

že nemůžu pořád stát na stejném místě, že se musím snažit. Před každou 

tou těžší překážkou jsem měla chuť to vzdát… Teď ale vím, že nesmím! 

Nesmím to vzdávat!   

S každou překonanou překážkou se stáváme silnějšími a lepšími lidmi. 

To je jeden z hlavních důvodů, proč bychom to prostě měli udělat. Přece 

je krásné říct „Jo, dokázala jsem to!“ Když to vzdáme a utečeme bez 

boje, budeme pak zklamaní a budeme si to vyčítat. Pak nám je líto, že ze 

strachu to ani nezkusíme. Nesmíme tedy dopustit, aby nás strach zahnal 

do kouta a my si kvůli tomu nemohli plnit své sny – své cíle.   

Když nad tím tak přemýšlím, připadám si o dost silnější už jen tím, že 

jsem se dokázala zastavit a uvědomit si to… Sepsat své myšlenky. Do 

určité doby pro mě taky nebylo lehké překonat to, vystoupit ze své 

komfortní zóny. Bojovat se svými strachy je taky náročné, protože všichni 

nějaké máme, to je samozřejmé a úplně normální, ale nesmějí nás 

přemoct. Zase si to musíme vzít tak, že kdyby žádné nebyly, bylo by to vše 

moc lehké a nudné.   

Jsem vděčná za to, co mám, protože teď už vím, že někdo má ten 

život mnohonásobně těžší. Naučila jsem se vážit si maličkostí, radovat se 

z každého dne a žít naplno, protože nikdy nevíme, co se stane zítra. Jsem 

hrdá už jen na to, že takto přemýšlím, protože už i to hodně lidí neudělá a 

vzdají to.   
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Pokud bych srovnávala konkrétně mé bojování se strachy a 

starostmi, tak si troufám říct, že jsem v tom mnohem lepší. Dalšími 

překonanými strachy budeme už jen a jen silnější.   

Tuto úvahu bych chtěla ukončit takovým malým přáním. Moc bych 

chtěla, aby nikdo z nás lidí nikdy nenechal zvítězit své negativní myšlení a 

emoce. Aby začali žít tak, jak se má – naplno. Věřím, že kdyby si toto vzali 

k srdci všichni, že bychom se tu měli o dost lépe a vše by bylo jednodušší.  

 
Stázka Kajprová  

 

 

           Vybrala N. Drudíková  

 

 

 
VALENTÝN 2022  
 

Proč se slaví ?   

 

   Den svatého Valentýna se slaví 

každoročně 14. února  jako  svátek  lásky a 

náklonnosti. Je to den, kdy se tradičně posílají 

dárky, květiny, cukrovinky a milostné dopisy, 

jako symbol lásky.   

 

Co jsme pro to udělali?  

      Naše škola požádala třídu 9.B o připravení 

boxu pro milostné dopisy, které deváťáci po 

týdnu rozdali.   

 

Jak se nám tato akce povedla?   

Letos bylo dopisů opravdu hodně a žákům se 

tento nápad podle nás líbil. Žáci poslali dopisy jak svým tajným láskám, 

tak svým oblíbeným učitelům i kamarádům. Doufáme, že se tato akce 

uskuteční i další rok!   

 
Natálie Faitová, Dominika Pešková 9.B  

 

 

 

https://cs.wikipedia.org/wiki/14._%C3%BAnor
https://cs.wikipedia.org/wiki/Sv%C3%A1tek
https://cs.wikipedia.org/wiki/Cukrovinka
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Den učitelů 

 
                 Všichni víme, že Den učitelů je 28. března a na 

tento den si žákovský parlament připravil 

speciální akci. V tento slavnostní den se totiž děti 

vystřídají s učiteli. Nepůjde o to, že by snad 

všechny děti učily učitele, ale žáci osmých a 

devátých tříd si budou moci vyzkoušet, jaké to je 

učit děti na prvním stupni. Konkrétně žáky 

prvních, druhých a třetích tříd. Pokud by zájem 

byl velký, mohou se přidat také do čtvrtých a pátých tříd. Šesté a sedmé 

třídy se poté budou učit vzájemně ve třídách. Vše samozřejmě musí být 

pod dohledem učitele, s nímž se dětští vyučující domluví předem.  

 

          Pokud bude souhlasit, může jim na konci dát zhodnocení toho, jak 

jsou dobří učitelé. Věřím, že těchto talentů je na naší škole mnoho a 

hodnocení budou jenom pozitivní. 

 
Milan Houžva 

 
  

 


